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Številka:  900-10/2018 

Datum:  21. 6. 2022 

 

SKRAJŠAN ZAPIS 

21. redne seje Odbora za družbene dejavnosti, 

ki je bila v ponedeljek, 20. 6. 2022, ob 16.30 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA: Miha REZAR, Vlado MLINAREC, Marija BERGANT in Elvira GARIBOVIĆ  
 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI: Iztok PERGAREC, Marija MULEJ in Marta SMODIŠ 
 
OSTALI PRISOTNI: dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za 
družbene dejavnosti in splošne zadeve, Anita BREGAR - pomočnica direktorice Centra za socialno 
delo Gorenjska, enota Jesenice in Mojca LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal  
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 20. redni seji Odbora za 

družbene dejavnosti, ki je bila 24. 3. 2022 
2. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 2. izredni seji Odbora za 

družbene dejavnosti, ki je bila 5. 5. 2022 
3. Predlog Odloka o spremembi Odloka o enkratni denarni pomoči za novorojence v občini Jesenice 

– PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK 
4. Predlog Rebalansa proračuna Občine Jesenice za leto 2022 – PREDLAGAN SKRAJŠANI POSTOPEK 
5. Analiza stanja s področja socialnega varstva v občini Jesenice za leto 2021 – poročilo 
6. Vprašanja in pobude 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 4 

           ZA – 4 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  2200..  RREEDDNNII  SSEEJJII  

OODDBBOORRAA  ZZAA  DDRRUUŽŽBBEENNEE  DDEEJJAAVVNNOOSSTTII,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  2244..  33..  22002222  

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
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SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 20. redne seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila 24. 3. 2022. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 4 

           ZA – 4 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  22..  IIZZRREEDDNNII  

SSEEJJII  OODDBBOORRAA  ZZAA  DDRRUUŽŽBBEENNEE  DDEEJJAAVVNNOOSSTTII,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  55..  55..  22002222  

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 2. izredne seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila 5. 5. 2022. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 4 

           ZA – 4 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  OODDLLOOKKAA  OO  EENNKKRRAATTNNII  DDEENNAARRNNII  PPOOMMOOČČII  ZZAA  NNOOVVOORROOJJEENNCCEE  VV  

OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––  PPRREEDDLLAAGGAANN  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o spremembi Odloka o enkratni denarni pomoči za novorojence v Občini Jesenice po 
skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 4 

           ZA – 4 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

PPRREEDDLLOOGG  RREEBBAALLAANNSSAA  PPRROORRAAČČUUNNAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002222  ––  PPRREEDDLLAAGGAANN  SSKKRRAAJJŠŠAANNII  

PPOOSSTTOOPPEEKK  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
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V razpravi so sodelovali: 
 
Vlado Mlinarec: 
Pri Ruardovi graščini gre ponovno samo za predvidevanja, zato ga zanima, koliko sredstev je že 
zagotovljenih na podlagi razpisa, ki je bil zaključen 4. 4. 2022. Ponovno se bo rezerviralo lastna 
sredstva, čeprav se niti ne ve, ali bo Občina na tem razpisu dobila kaj sredstev. Dodatno se namenja 
za obnovo 1.573.000 EUR, s tem, da sta 2 milijona evrov za ta namen že rezervirana iz preteklih let. 
 
Petra Dečman: 
Občina Jesenic je kandidirala na javni razpis iz Načrta za okrevanje in odpornost, vendar rezultati tega 
razpisa še niso znani, ker postopki še niso zaključeni. Vloga na razpis je bila oddana z istimi izračuni, 
kot so predstavljeni tudi v predlogu rebalansa. 
 
Vlado Mlinarec: 
Občina je torej kandidirala za 3,8 milijona evrov. 
 
Petra Dečman: 
Ne glede na predhodne informacije, ki so bile dane s strani Ministrstva, je bilo potem z razpisom 
omejeno, da je bilo možno kandidirati največ za 1.660.000 EUR, ne glede na vrednost projekta, ki pa 
ni smela biti manjša od 1 milijona evrov. 
Iz Načrta razvojnih programov je razvidno, da je 1.660.000 EUR razdeljeno na leti 2023 in 2024, saj v 
letu 2022 teh sredstev še ni možno črpati. 
1.573.000 EUR, ki so načrtovana za leto 2022, predstavljajo posegi na notranji nosilni konstrukciji, v 
letu 2023 je 1.682.000 EUR načrtovanih za dodatne statične posege, gradbene, elektro in strojne 
inštalacije, v letu 2024 pa je potem predvidena še notranja oprema in potem predaja objekta v 
uporabo. 
 
Vlado Mlinarec: 
Ta sredstva, ki se sedaj vključujejo v rebalans, zagotavlja Občina iz proračuna, kar pomeni, da se za 
1,5 milijona evrov povečujejo rezervirana sredstva. Zanima ga, kaj bo v primeru, če Občina ne bo 
dobila sredstev na razpisu. 
 
Petra Dečman: 
Nosilec razpisa je Ministrstvo za kulturo, tako da Občina na ta razpis nima nobenega vpliva. Vse 
informacije, ki so bile pridobljene s strani Ministrstva, so bile predstavljene tudi Občinskemu svetu. 
Vloga je bila oddana v roku, kandidira se za najvišji možni znesek, nima pa Občina nobenega vpliva na 
razpisne pogoje in na končne rezultate.  
 
Vlado Mlinarec: 
Dodana sredstva ponovno zagotavlja Občina, čeprav se še ne ve, koliko sredstev se bo pridobilo iz 
razpisov. 1,5 milijonov evrov gre iz občinskega proračuna, kar pomeni, da je za to investicijo 
rezerviranih že 3,8 milijona evrov, ki se ne morejo porabiti za kakšen drug namen. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Razpis je na strani države, ki je nekaj časa obljubljala, da bo možno črpati 3,5 milijone evrov, potem 
pa je z dvomesečnim zamikom objavila razpis, na katerem se lahko kandidira za največ 1.660.000 
EUR. V vmesnem času je Občina uspela na drugem razpisu in pridobila sredstva, s katerimi se nekaj 
lahko naredi. Z rebalansom se sedaj zagotavljajo sredstva, ki bi omogočala, da se objekt uredi do take 
mere, da se ne bo povzročala dodatna škoda in da v tem stanju potem lahko tudi dlje časa počaka. V 
kolikor Občina ne bi uspela na razpisu iz Načrta za okrevanje in odpornost, se s to investicijo verjetno 
ne bo nadaljevalo.  
 
Vlado Mlinarec: 
Sam je dobil informacijo, da razpisa v letu 2021 ne bo, ker je to povedala predsednica odbora. 
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Ruardova graščina je spomenik državnega pomena, obnavlja pa ga Občina Jesenice. Do sedaj se je za 
to investicijo porabilo 3 milijone evrov, kar pomeni, da bo na koncu porabljenih 7 milijonov evrov, pa 
investicija sploh ne bo zaključena. Ne ve, če ima to sploh še kakšen smisel oz. če je Občina Jesenice 
res tako močna, da si to lahko privošči. 
Letno se rezervira več milijonov evrov, zato da denar stoji, in se ne more izvajati drugih investicij. 
Sedaj že drugič ni sredstev, pa se je ponovno rezerviralo 1,5 milijona evrov. Če Občina na razpisu ne 
more dobiti več kot 1,6 milijona evrov, se sprašuje, zakaj se ta investicija sploh še izvaja. Ker gre za 
objekt državnega pomena, naj njegovo obnovo financira država, Občina pa naj teh 1,5 milijona evrov 
raje vloži npr. v bazen. Tudi na seji Občinskega sveta je bil sprejet sklep, da se ne bo nadaljevalo s 
sanacijo lesne gobe dokler Občina ne pridobi sredstev od države. 
 
Petra Dečman: 
1,5 milijona evrov je namenjeno za posege, ki so vezani na okuženo nosilno konstrukcijo objekta. 
Postopek za izbiro izvajalca za ta del je izveden, ne more pa biti izvajalec izbran dokler sredstva niso 
zagotovljena. Ta sklop del, ki je neka zaključena celota, je v letošnjem letu možno izvesti, vse ostalo 
za naprej pa je vezano na pridobitev sredstev na razpisu iz Načrta za okrevanje in odpornost. 
Z rebalansom so sredstva samo predlagana, niso pa pred njegovim sprejemom v breme proračuna 
prevzete nobene obveznosti, ker po zakonodaji niti ne smejo biti. 
 
Dr. Gregor Hudrič: 
Potrebno je bilo sprejeti neko odločitev, na kakšen način bi obnovo Ruardove graščine lahko 
zaključili. Gre samo za predlog, politična volja pa bo pokazala, ali se bo s to investicijo še nadaljevalo 
ali ne. Je pa potrebno vedeti, da je kar nekaj aktivnosti vezanih tudi na že sklenjena pogodbena 
razmerja. 
 
Miha Rezar: 
Občinski svet bo moral sprejeti odločitev, ali se investicija izvede vsaj do take mere, da se ne bo 
povzročala še večja škoda, ali pa se z investicijo zaključi in, ne glede na že vložena sredstva, objekt 
pusti, da propade. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da sprejme predlog 
Rebalansa Proračuna občine Jesenice za leto 2022 po skrajšanem postopku. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 4 

           ZA – 3 
      PROTI - 1 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  55::  

AANNAALLIIZZAA  SSTTAANNJJAA  SS  PPOODDRROOČČJJAA  SSOOCCIIAALLNNEEGGAA  VVAARRSSTTVVAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  ––  

PPOORROOČČIILLOO  

 
Uvodno obrazložitev je podala Anita Bregar. 
 
V razpravi so sodelovali: 
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Marija Bergant: 
Starši bi morali prvi opaziti vedenjske spremembe pri otroku, čeprav se krivda potem velikokrat vali 
na šole. Zanima jo, koliko časa se spremlja otroke, ki so obravnavani preko centra za socialno delo. 
 
Anita Bregar: 
Starši pri svojih otrocih žal večkrat ne opazijo vedenjskih sprememb.  
Ko policija obvesti center za socialno delo, le-ta najprej povabi na razgovor otroke in starše. V okviru 
teh pogovorov se jim ponudi pomoč tudi z npr. vključevanjem v različne skupine. Se pa vsi ti ukrepi 
lahko izvajajo samo s soglasjem staršev, kajti center lahko brez soglasja ukrepa samo v primerih, ko 
so otroci ogroženi. 
 
Vlado Mlinarec: 
Zmanjševanje brezposelnosti gre verjetno na račun prihoda tujcev in specifičnih del, ki se opravljajo 
sezonsko. Čez poletje je teh zaposlitev najbrž več, v zimskem obdobju pa delodajalci te delavce 
odjavijo oz. jih imajo na čakanju do poletja. To je potem povezano tudi s povečanjem socialnih 
pomoči. 
 
Anita Bregar: 
Stanje zaposlenosti je prikazano na mesec december, kar pomeni v zimskem času. 
Vsota socialnih pomoči se je zvišala, medtem ko število upravičencev niti ni bistveno poraslo. 
Denarno pomoč dobivajo tudi družine, v katerih so ljudje zaposleni, kajti cenzus je 402,00 EUR na 
posameznika. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da se seznani s 
poročilom Analiza stanja s področja socialnega varstva v občini Jesenice za leto 2021. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 4 

           ZA – 4 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  66::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
Vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora sejo zaključil ob 17.24 uri. 
 
 
Pripravila: 

Mojca Levstik 

 

Miha Rezar 
PREDSEDNIK ODBORA 

 ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
 


